
 

 

 

Motion till Bollebygds kommunfullmäktige. 

Frukost på högstadiet, en investering för framtiden! 

 

Frukostens betydelse för vår hälsa är väl dokumenterad.  

Forskningen säger enligt lärarförbundet att frukost i skolan ger bättre skolresultat. 
Prestationen bland eleverna ökar samtidigt som man kan se minskat våld, skolk och 
mobbing.  

Andelen behöriga till gymnasiet har i Bollebygd sjunkit 4 år i rad från 92,4 % 2018 till 87,0 % 
2021 samtidigt som den har ökat i riket. Detta är en trend som måste brytas!  

Skolans kompensatoriska uppdrag brukar beskrivas som ”att uppväga skillnader i elevers 
förutsättningar att tillgodogöra sig utbildningen”. Vi vet att många elever har 
dagtidsarbetande vårdnadshavare som börjar arbeta så tidigt att de måste lämna hemmet 
långt innan barnen och då inte har bästa möjlighet att kontrollera att frukost äts innan de 
går till skolan. 

Personal uppskattar att så många som 50 % av högstadieeleverna inte äter frukost innan 
skolan. Äter man dessutom sällan lunchen regelbundet och på tom mage skall försöka 
prestera det som behövs för att bygga grunden för resten av sitt liv, då har man en väldigt 
svår utmaning.  

I två svenska kommunala högstadieskolor serverades eleverna under tre månader frukost. 
60 % av eleverna uppgav att det ledde till att de kunde koncentrera sig bättre under 
skoldagen och att klassrumsmiljön blev bättre.  Upplevelsen delades av lärarna. 

Jag tror att om frukost erbjuds i Bollebygdskolan kommer skolresultat, hälsa och arbetsmiljö 
att förbättras markant. 

Jag föreslår att: eleverna på Bollebygdskolans högstadium erbjuds frukost 

 

Bollebygd 2022-03-01 

Ulf Rapp (S) 
Ledamot av kommunfullmäktige 
 

 



 


